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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och PROTOKOLL NR 6/2017 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: onsdag 14 juni 2017 kl. 14.00 – 16.00 

 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2017- 

 

 

---------------------------------------- --------------------------------- 

Dolores Back Jan Delvert  

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Robin Slätt  HSO ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, Robert Sköld avdelningschef, Sophie 

Dahlberg Enhetschef, sekreterare Erik Odenlid  

 

Bilagor:  Bevakningslista 

 Särskilt yttrande av Delvert 
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§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 2 

Val av protokolljusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Eva Söderbärj utsågs att justera protokollet. 

 

§3 

Anmälan av ojusterade protokoll 

Protokoll nr 4 2017 skall justeras. 

 

§4 

Bevakningslistan 

Bevakningslistan/ uppdatering av den gicks igenom. 

Swecos tillgänglighetsrapport som konstaterar att 80% av anläggningarna har 

problem med frångängligheten. Enhetschef Sophie Dahlberg informerar om att 

förvaltningen tittar på detta nu och gör nu ett urval vilka som skall prioriteras. 

Sweco har haft en genomgång där det konstateras att i en del fall så är det små 

åtgärder som behövs för att åtgärda felen. Tex får Vintervikens nya hall väldigt 

röd markering beroende på att hallens handikapp rutor använts som upplagsplats 

för annat bygge vilket är väldigt lätt att åtgärda. 

 

FH rådet räknar upp flera exempel på stora hallar som har väldigt låg 

frångänglighet och undrar när detta kan bli åtgärdat. Sophie Dahlberg lovar att 

återkomma med svar på detta.  

Sophie D lovar att återkomma med framförallt de anläggningar som har sämst 

frångänglighet till första mötet i höst.  (till bev.listan) 

Motorikbanan i Rågsved – arbetet fortsätter. Vissa problem med upphandlad 

entreprenör. Färdigdatum ej klart. FH rådet återkommer till detta efter 

sommaren.  (till bev.listan) 

Vilka krav råder vid nybyggnationer – konsult skall bjudas in från FK.  

Skall sättas upp på den gemensamma listan – bort från idrottsnämndens FH råds 

lista. 
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Hans Eriksson bjuds in till kommande möten till hösten för att informera om 

ombyggnationen av Gubbängshallen. (till bev.listan) 

FH rådet undrar om de särskilda medel, den s.k. potten på fem miljoner som 

skall gå till tillgänglighetsåtgärder. Rådet anser att dessa medel ej skall användas 

vid nybyggnation eller renovering (t.ex. Bredäng), utan endast för specifika till-

och frångänglighetsanpassningar.  

VP 2018 är det dokument där förvaltningen planerar att presentera sin planering 

informerar Marina Högland FC. FH rådet har då möjlighet att lägga sina 

synpunkter i denna process. Jan Delvert från rådet vill att det framgår av 

protokollet att han är frustrerad av att så få om någon av rådets synpunkter i 

tidigare processer i denna fråga tagits hänsyn till och begär att få bilägga ett 

särskilt yttrande till protokollet.  (till bev.listan) 

Årstafältet skall någon bjudas in för att presentera Det är Hasse Eriksson som 

håller i detta men eventuellt blir det Sophie som presenterar detta för rådet. 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Marina H informerar också om att förvaltningen gör en översyn av bidrag och 

där finns en hel del som berör de målgrupper som FH rådet har. 

 

Marina H informerade om att det tyvärr blev försent att i år få med ungdomar 

med funktionshindersvariationer till Bauhausgalan, men att detta kan komma 

med till nästa år. (till bev.listan) 

FH rådet önskar ett särtryck av FH rådets aktuella frågor från T1 och T2. (till 

bev.listan) 

Marina H och Robert Sköld informerade om att aktiviteterna för 

funktionshindrade har ökat rejält i förvaltningens anläggningar. Det är 

framförallt antalet aktiviteter som har ökat. Robert S vill gärna presentera vad 

som händer ute i anläggningarna.  

 

Marina informerar om aktuellt läge för medborgarhuset. Kostnaderna har ökat så 

pass mycket så att ett nytt beslut om genomförande måsta tas innan man kan gå 

vidare med projektet. F.n. finns därför inget beslut om genomförande. Planen är 

att gå upp med ett nytt beslut om genomförande i september 2017. Det kommer 

att bli minst ett halvårs fördröjning av renoveringen. (till den gemensamma 

bev.listan) 
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§5 

Kjell Olofsson ordförande i Parasport Stockholm presenterar sin 
verksamhet 

 

Kjell berättar att han är ordförande för ett av 21 distrikt i Parasportförbundet. 

Parasporten handlar mycket om kvalitet inte kvantitet. Man når ungefär 5% av 

målgruppen. Man har ett problem med att nå ut till dom man vill nå ut till. Målet 

är att nå ut till minst 15-20%.  

Det finns 60 föreningar i parasportförbundet. Svårt att säga riktigt hur många 

medlemmar som ingår då tex Hammarby fotboll är medlem.  

Ett litet kansli med två idrottskonsulenter. En budget på ca två miljoner kronor. 

Man håller till i Beckomberga sim och idrottshall.  

Man är tvungen att jobba över distriktsgränserna då det är svårt att tex hitta 

spelare till Goalball enbart i Stockholm. Man har ett samarbete med Sörmland 

Västmanland och Örebro och Uppland. En mälarserie. Det gäller bl.a. inom 

simning, fotboll, friidrott och bandy.  

Parasporten håller tack vara den inkludering som idrotten jobbar med på att 

förändras från att vara arrangör till att vara sakkunnig genom att 

idrottsklubbarna själva tar tag i denna fråga mer och mer. 

Man arrangerar Stockholms paragames som idrottsförvaltningen stöttar – en 

tävling som genomförs under allhelgonatts helgen. Man tävlar i bl.a. 

rullstolsrugby, simning, bordtennis goalball.  

Samarbete sker med Göteborg och Malmö för att åstadkomma en tävling av 

internationell klass. 

Kjell Olofsson är övertygad om att FH rådet kan bevaka även 

Parasportförbundets frågor utan att sitta direkt i rådet. 

 

§6 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2017-06-20. 

Marina H redogjorde för de ärenden som skall på nämnd den 20/6. 

Månadsrapporten ger en budget i balans men mycket är beroende på hur 

sommaren går. 
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Taxeärende – förslag till förändringar är justeringar av gymtaxan för unga bl.a. 

Bollplan i Vårberg som skall konstgräs beläggas. 

 

 

Nybyggnad och ombyggnad på Mälarhöjdens IP. Där är det personal och 

omklädningsbyggnad som berörs. 

Remissvar på Allmänhetens insyn avseende kommunala angelägenheter som 

utförs av privata utförare jämte revidering av befintlig klausul för meddelarfrihet 

och meddelarskydd.   

Förordnande av rättegångsombud vid idrottsförvaltningen. 

Yttrande över stadsrevisionens rapport nr 21, 2017- Revisionens årsrapport 2016 

för idrottsnämnden. 

Kommunikationsprogram för Stockholms stad år 2017-2022. 

Upphandling av anläggande/uppförande av konstsnöspår i Ågesta 

friluftsområde. 

Anläggande av konstgräs på Skarpnäcksfältets bollplan – till att börja med 

kommer rugbyn att husera här tills Gubbängsfältet är klart.   

Byte av ispisten på Spånga.  

Upphandling av ramavtal för passersystem och elektromekanisk låsning.  

Ramavtalsupphandling - tjänster och varor avseende, reparationer och 

kompletteringar av bryggsystem och hamnanläggningar.  

Upphandling av anläggande/uppförande av elbelyst motionsspår i Görvälns 

naturreservat, Lövsta friluftsområde. 

 

§7 

Övriga frågor 

 

Då inga övriga frågor fanns avslutade ordföranden Dolly Back sammanträdet 

med att önska alla en trevlig sommar! 


